

课程发展议会—香港考试及评核局经济委员会 (2023-2025)
第二次会议
会议简讯

CDC-HKEAA Committee on Economics (2023-2025)
Gist of the 2nd meeting

日期： 2024 年 8 月 16 日 (星期五)

Date: 16 August 2024 (Friday)

时间： 下午 2 时 30 分至 4 时 30 分

Time: 2:30 p.m. – 4:30 p.m.

地点： 九龙塘沙福道 19 号教育局九龙塘教育服务中心西座 4 楼 W424 室

Venue: W424, 4/F., West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong

1. 委员会省览及通过上次会议纪录

The minutes of the previous meeting were confirmed.

2. 委员会知悉及讨论学生于香港中学文凭经济科考试 (2024) 的整体表现

The general performance of students in the 2024 HKDSE Economics Examination was reported and discussed.

3. 委员会知悉及讨论经济科优化措施的学校问卷调查结果及相关的支持措施

The results of the school questionnaire survey on the proposed Economics Optimising Measures and related supporting measures were reported and discussed.

4. 委员会知悉经济科最新发展及由教育局提供的支持措施

The recent development of the Economics curriculum and the support measures provided by the Education Bureau were reported.

5. 委员会感谢高中经济课程及评估工作小组各成员对检讨经济课程及评估指引 (中四至中六) — 补充文件的贡献。相关的检讨工作已经完成, 委员会正式通过解散工作小组。

A vote of thanks was given to all the members of the Working Group on the Senior Secondary Economics Curriculum and Assessment for their contributions in reviewing the Supplementary Document to the Economics Curriculum and Assessment Guide (S4-S6). The reviewing task was completed and the Committee agreed to dissolve the Working Group.